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   طهرانچی گفت:نگاه ما در دوره جدید مدیریت دانشگاه آزاد اسلامی، عبور از تمرکزگرایی به سمت مدیریت استانی است و باید هیئت های امنای استانی تقویت شوند.

گروه علمی و آموزشی -  محمدمهدی طهرانچی رئیس دانشگاه 
آزاد اســامی در مراسم تکریم و معارفه معاون توسعه و مدیریت منابع 
دانشگاه آزاد اسامی که برگزار شد، با بیان اینکه اساساً پیشرفت علمی در 
کشور به عنوان یکی از نقاط اصلی و محورهای سه گانه اقتدار مورد توجه 
قرار می گیرد، گفت: از آنجا که جمهوری اسامی ایران سه محور درهم 
تنیده »فرهنگ«، »اقتصاد« و »علم« را به عنوان اصول اقتدار می شناســد، 
نظــام علمی و تحولات آن بیش از گذشــته مورد توجه جامعه و حتی 
دشــمنان این مرز و بوم قرار می گیرد. در این میان دانشگاه آزاد اسامی 
به عنوان بخش بزرگی از نظام یکپارچه آموزش عالی کشور مورد توجه 
همه است. وی ادامه داد: تحولات در دانشگاه آزاد اسامی می تواند منشأ 
تحولات بزرگی در کشور باشد، همان طور که اگر این دانشگاه عملکرد 
نامناسبی داشته باشد، تأثیر منفی آن در جامعه مشهود است. دانشگاه آزاد 

اســامی از ظرفیت ویژه ای برخوردار است که دانشگاه های نخبگان از 
آن بی بهره  هستند و آن گستردگی و اجتماعی بودن دانشگاه آزاد اسامی 
است، چرا که بیش از ۴۰ درصد آموزش عالی کشور به صورت شبکه ای 

در دانشگاه آزاد اسامی کنار یکدیگر قرار گرفته است.
تاکید رهبر انقلاب بر ترویج علم و پژوهش

طهرانچی اظهار کرد: مقام معظم رهبری در بیانیه گام دوم انقاب، 
»علم و پژوهش« را به عنوان ستون اول و »اخاق و معنویت« را به عنوان 

ستون دوم ترسیم کرده اند که سازنده »سبک زندگی« خواهند بود.
رئیس دانشگاه آزاد اسامی خاطرنشان کرد: دانشگاه آزاد اسامی 
که همگام و همزمان با گام دوم انقاب، وارد گام دوم حیات خود شد، 
به دلیل دارا بودن میلیون ها فارغ التحصیل و صدها واحد دانشگاهی در 
سراســر کشور، همواره مورد هجمه کج اندیشان و بدخواهان داخلی و 
دشمنان خارجی بوده است. مقام معظم رهبری در دیدار با دانشگاهیان 
صراحتاً فرمودند که پیشرفت علمی، دشمن دارد و هر جا بخواهد اوج 
بگیرد، موانعی برای آن ایجاد می کنند. به همین دلیل دشمنان دانشگاه آزاد 
اسامی آن را رها نخواهند کرد، چرا که در ریل پیشرفت قرار گرفته است.

دانشــگاه آزاد گام هــای مؤثری در راســتای تحول و 
پیشرفت برداشته است

وی با بیان اینکه دانشــگاه آزاد اسامی بحمدالله در دو سال اخیر 
گام های مؤثر و بزرگی در جهت تحول و پیشرفت برداشته است، گفت: 
اگرچه در شرایط اقتصادی و اجتماعی کشور، سختی شرایط به دانشگاه 
آزاد اسامی نیز دیکته شده، اما بدون شک اگر همت همکاران دلسوز و 
متعهد نبود، دانشگاه آزاد اسامی نیز با مشکاتی عدیده مواجه می شد. 
وقتی در دانشگاه آزاد اسامی شروع به کار کردیم، با مجاهدت عزیزانی 
که با نیت خدمت به خلق و رضایت خداوند وارد این عرصه شده بودند، 
توانستیم شرایط را سر و سامان ببخشیم و نه تنها از کاهش تعداد دانشجو 
ضرر و زیانی متوجه دانشگاه نشد، بلکه شرایط سخت پشت سر گذاشته 
شــد و در ســال ۹۸ با افزایش بیش از صد هزار نفری دانشجو در مقطع 

کارشناسی روبه رو شدیم.
خسارت ۱۵۰۰ میلیارد تومانی کرونا به دانشگاه آزاد

طهرانچــی خاطرنشــان کــرد: اگرچــه شــیوع ویــروس 
کرونــا ۱۵۰۰ میلیــارد تومان خســارت مســتقیم به دانشــگاه آزاد 

اســامی وارد کــرد، اما با همــت مدیران در حوزه هــای مختلف از 
جملــه مدیریت بودجه و مدیریت یکپارچــه اطاعات، فراهم آوری 
زیرســاخت های لازم برای حرکت رو به جلوی دانشگاه آزاد اسامی 
فراهم شده و امروز به آینده روشن دانشگاه آزاد اسامی امیدوار هستیم.
رئیس دانشگاه آزاد اسامی با بیان اینکه برای ادامه حرکت روی به 
جلوی این دانشگاه، لازم است سیاست های جدیدی با توجه به شرایط 
فعلی تعریف شــود، گفت: در گذشــته، بسیاری از تصمیمات که باید 
در ســطح استان ها گرفته می شــد، در مرکز مورد بحث و بررسی قرار 
گرفته و نهایی می شــد. در آغاز مدیریت جدید دانشــگاه، تقریباً همان 
تمرکزگرایی و مدیریت مرکزی وجود داشت، اما نگاه ما در دوره جدید 
مدیریت دانشگاه آزاد اسامی، عبور از تمرکزگرایی به سمت مدیریت 

استانی است.
لزوم تقویت هیئت های امنای استانی

وی افزود: برای تحقق این امر، لازم بود هیئت های امنای اســتانی 
تقویت شوند و جایگاه و هویت خود را پیدا کرده و اداره استانی واحدها 
مبتنی بر هیئت امنای استانی جدی تر شود. بدین منظور برنامه ریزی های 

مختلفی صورت گرفته و ســامانه هایی ایجاد شده که به زودی رونمایی 
خواهد شد.

عضو هیئت امنای دانشگاه آزاد اسامی با بیان اینکه شرایط فعلی، 
نظام آموزش عالی را ۱۰ ســال جلوتر برده اســت، گفت: دانشگاه آزاد 
اســامی نیز از این قاعده مســتثنی نبود و ناچار به سازگاری با شرایط 
جدید بود. برای محقق شــدن این ســازگاری، چند برنامه به صورت 
موازی در دانشگاه آزاد اسامی در دستور کار قرار گرفته است؛ اجرای 
نظام هوشــمند و یکپارچه داده در دانشگاه، ایجاد یک مرکز ویژه برای 
هیئت های امنای اســتانی در حوزه ریاســت، تقویت معاونت توسعه 

مدیریت و منابع و... از جمله این برنامه هاست.
 طهرانچی با بیان اینکه مسئله هیئت های امنای استانی در وزارت 
علــوم و وزارت بهداشــت در یک مرکز ویژه اداره می شــود، تصریح 
کرد: وجود چنین مرکزی در دانشــگاه آزاد اسامی نیز ضروری به نظر 
می رســید، چرا که هم باید ۳۱ هیئت امنای اســتانی به صورت مستقل 
عمل کنند و هم لازم بود که این ۳۱ هیئت امنا در یک دفتر ویژه وحدت 
عمل داشــته باشند. از این رو از حضور دکتر مشکینی به عنوان نماینده 
تام الاختیار رئیس دانشگاه در هیئت های امنای استانی بهره مند خواهیم 
شد و دکتر فداکار که دارای تجارب ارزشمندی در مدیریت حوزه های 
اداری و مالی دانشگاه علوم پزشکی کرمان، وزارت ارشاد و دانشگاه پیام 
نور اســت نیز به عنوان سرپرســت معاونت توسعه مدیریت و منابع، به 
مجموعه دانشگاه آزاد اسامی خواهد پیوست. وی خاطرنشان کرد: در 
شرایط کنونی، کارکنان و اعضای هیئت علمی دانشگاه آزاد اسامی نیز 
مانند تمامی کشور و حتی دنیا  دچار مشکات مالی هستند. امیدواریم با 
همت عزیزان با تجربه و متعهد که در حوزه های مرتبط از توانمندی های 
بالایی برخوردار هســتند، بتوانیم از حقوق آنها دفاع کنیم و با چابکی، 

سختی ها را پشت سر بگذاریم.
طهرانچی در پایان گفت: این جلسه به منظور تقویت حوزه توسعه 
مدیریت و منابع دانشگاه آزاد اسامی و آشنایی با رویکردهای جدید این 

حوزه تشکیل شده است.

نگاه ما در مدیریت دانشگاه آزاد، عبور
 از تمرکزگرایی است

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی:

گروه علمی و آموزشــی - انجام 
بازی های ویدئویــی پرهیجان و پرتحرک 
باعث عرق کردن ســریع دســتان کاربران 
می شود و یک شرکت تجاری برای حل این 
مشکل موس همراه با فن عرضه کرده است.
شرکت زفیر از تولید یک موس خبر 
داده کــه در درون آن فنــی کوچــک برای 
جلوگیری از عرق کردن دست های کاربران 
نصب شده است. این موس با انتشار مداوم 
هوای خنک باعث می شــود دست افراد در 
حین لمس مکرر سطح بیرونی موس عرق 
نکند و این عرق حرکت ســریع دست بر 
روی موس برای اجرای فرامین مختلف را 

دکمــه ای در زیر آن نصب شــده که تنظیم برای کنترل ســرعت فن این موس مختل نکند.

ســرعت فن را در سه حالت کند، متوسط و 
معمولی ممکن می کند. لذا کاربران بر مبنای 
میزان گرما و عرق کردن دســت ســرعت 
فعالیت فن را کم و زیاد می کنند. حسگر این 
موس های جدید دقت آن را به ۱۶ هزار دی 

پی آی افزایش داده است.
عمــر هر یک از ایــن موس ها به ۵۰ 
میلیون کلیک می رســد و وزن آنها نیز از ۶۸ 
گرم فراتر نمی رود. لذا این موس ها علیرغم 
نصــب فن در آنهــا از موس های معمولی 
بــازی که به طور متوســط ۱۲۰ گرم وزن 
دارند، سبک تر هستند. قیمت این موس ها 
که مجهز به چراغ های ال ای دی نیز هستند 

۸۹ دلار است.

تولید موس مجهز به فن برای علاقمندان به بازی های ویدئویی

هونگ گوانگ X؛ پرچمدار نسل جدید شاسی بلندهای چینی از وولینگ
گــروه علمی و آموزشــی - این 
خودرو هم اکنون به عنوان یک محصول 
مفهومی رونمایی شده اما مقامات کمپانی 
مذکور تاکیدی زیادی بر آینده آن در خط 
تولید دارند و آنرا پرچمدار نســل جدید 

کاس اس یو وی در چین می نامند.
نمایشــگاه خــودروی چنگــدو 
۲۰۲۰ با نام "چنگدو موتور شــو" یکی 
از رویدادهــای تقویم صنعت خودروی 
چین اســت که جدیدترین دوره آن از ۲۴ 
ژوئیه)جمعه ۳ مرداد( برگزار شــده و تا ۲ 
اگوست)یکشنبه ۱۲ مرداد( ادامه خواهد 
داشــت. در این نمایشــگاه بالغ بر ۱۵۰۰ 

خودرو از ۱۲۰ برند حضور دارند.
یکی از محصولات چینی ارائه شده 
کــه توجه زیادی را بــه خود جلب کرده 
مربوط به SGMW وولینگ می شود که 

فعا هونگ گوانگ اکس نام دارد.
همانطور که قبا هم اشــاره شده؛ 
SGMW یکی از خودروســازان چینی 
اســت که در واقع از همکاری ۳ شرکت 
ســایک، جنرال موتورز و وولینگ شکل 
گرفته است. دفتر مرکزی این کمپانی در 
لیوژو قــرار دارد و محصولات آن با برند 

وولینگ و بائوجون به فروش می رسد.
تاریخ تاســیس SGMW به سال 
۲۰۰۲ میــادی باز می گردد و حدود ۲۰ 
هــزار کارمند را در اســتخدام خود دارد. 
محصولات این برند در بازار داخلی چین 

و اندونزی حضور پررنگ تری دارند.
محصولات خانواده هونگ گوانگ 
از ســال ۲۰۱۰ با برند وولینگ ارائه شده 
است و البته در کاس کامپکت ام پی وی 
قــرار می گیرد، اما محصــول جدید این 

خانواده یک شاسی بلند متوسط است.
 این خــودرو هم اکنون به عنوان 
یک محصول مفهومی رونمایی شده 
اما مقامات کمپانی مذکور تاکیدی 
زیادی بر آینده آن در خط تولید 
دارند و آنرا پرچمدار نســل 
جدیــد کاس اس یو وی در 

چین می نامند.
هنــگ گوانــگ اکس 
در قســمت دماغــه از زبان 
طراحی جدیــد وولینگ با 
نــام "X" اســتفاده می کند. 

گریل)جلوپنجــره( بــزرگ، چراغ های 
اصلی دو تکه شــامل یــک نوار باریک و 
یک قسمت مربعی با الگوی اکس موجب 
شــکل گیری ظاهری متفاوت برای این 

خودرو شده است.
هرچنــد این را یک اتفاق جدید در 
وولینگ بایــد بدانیم اما به هر ترتیب این 
خودرو در بخش دماغه و حالت عضانی 
این قســمت، مخاطب را به یاد مفهومی 
ایی-اولوشــن از میتسوبیشــی در سال 

۲۰۱۶ می اندازد!
در نمــای جانبی هم یک خودروی 
کاما جعبه ای داریم که ظاهرا این روزها 
تبدیل به طرح محبوب بازار شــده است. 
اگر به دنبال سخت گیری در این قسمت 
هم باشیم باید اشــاره ای به محصولات 

لندروور داشته باشیم!
در نمای عقــب وولینگ به دنبال 

امضای خاص خود بوده و نتیجه 
کار همانطور که مشــاهده 

می کنید طرح جالب چــراغ های اصلی 
اســت کــه در هماهنگی بــا ظاهر کلی 
خودرو، کاما دلچسب و مناسب به نظر 

می رسد.
کابین

اطاعات و تصاویر مربوط به کابین 
هنوز در اختیار رسانه ها قرار نگرفته است. 
اما حضور دو نمایشــگر یکی جایگزین 
نشانگر سنتی آمپر و دیگری ویژه تنظیمات 

سیستم سرگرمی برای آن محتمل است.
پیشرانه

در این قســمت هم شرایط مشابه 
اطاعــات کابین را داریــم اما وولینگ 
در حال حاضر اســتفاده گســترده ای از 
موتورهای ۱.۵ و ۱.۸ لیتری ســایک دارد 
که احتمالا نسخه ای از آن نیز برای هونگ 

گوانگ اکس انتخاب خواهد شد.

شرکت آریا اطلس کیش
آدرس: خیابان ساحل بازار دیپلمات طبقه اول تجاری واحد ۱۰9                                      تلفن مرکز: 4446۱۱۵۱-۰76                                     تلفن همراه: ۰9۱2-7۰۵7۱73

اظهارنامه اشخاص حقیقی و حقوقی
حسابداری، حسابرسی، بیمه تأمین اجتماعی، خرید و فروش فصلی، مالیات بر ارزش افزود، حقوق و دستمزد

گــروه علمی و آموزشــی - طبق 
گزارشــی جدید ســاعت هوشمند جدید 
سامسونگ مجهز به قابلیتی است که به کاربر 
اجازه می دهد با باز و بسته کردن مشت خود 
به تماس صوتی پاســخ دهد. پاسخ دادن به 
تماس صوتی با استفاده از ساعت هوشمند 
کار چندان آسانی نیست، به خصوص اگر 
کاربر مشغول انجام فعالیتی با دستانش باشد.
اما به نظر می رســد ساعت هوشمند جدید 
سامسونگ به نام »گلکسی واچ۳ « این کار را 
راحت تر کرده است. طبق گزارشی جدید، 
کارشناسان در اپلیکیشن مربوط به ساعت 

گلکســی واچ ۳ ارجاعاتی به پشتیبانی این 
گجت از حرکات دست برای انجام فعالیت 
های مختلف از جمله پاسخ دادن به تماس 
مشــاهده کرده اند. به عنوان مثال اگر زنگ 
ساعت هوشمند به صدا دربیاید، کاربر می 
تواند با باز و بسته کردن مشت خود به تماس 
پاسخ دهد یا برای رد تماس دستش را تکان 
دهد.همچنین  ساعت هوشمند سامسونگ 
احتمالا مجهز به قابلیتی خواهد بود که افتادن 
و زمین خوردن فــرد را ردیابی می کند. به 
طور دقیق تر، اگر گلکسی واچ۳ سکندری 
خوردن کاربــر را ردیابی کند، به مدت ۶۰ 

ثانیه زنگ هشداری منتشر می کند تا واکنش 
کاربر را دریافت کند. اگر کاربر واکنشــی 
نشان ندهد، گجت به طور خودکار موقعیت 
کاربر را همراه یک پیام صوتی برای شماره 

تماس های اضطراری وی 

ارسال می کند. 
پیش بینی می شود سامسونگ ساعت 
هوشــمند جدید خود را در رویداد آناینی 
رونمایی کند که ۵ آگوست برگزار می شود. 
البته بارگیری گجت چند روز یا چند هفته 

بعد آغاز می شود.

پاسخ به تماس صوتی با باز و بسته کردن مشت دست

گروه علمی و آموزشی - پس از 
سامســونگ، ال جی نیز دستگاهی برای 
ضدعفونــی کردن موبایل با اســتفاده از 

اشعه فرابنفش ساخته است.
در آغــاز مــاه جــاری میــادی 
سامســونگ اعــام کــرد یــک جعبه 
ضدعفونــی کننده مجهز به نور فرابنفش 
برای موبایل و وسایل شخصی کوچک 

مانند عینک و ماســک توسعه داده 
اســت. این جعبه نه تنها موبایل 
را ضدعفونــی می کنــد بلکه 
اگر دســتگاه از شــارژ بی سیم 
پشتیبانی کند، باتری آن را شارژ 

می کند. اکنون مشخص شده ال جی 

نیز دســتگاه ضدعفونی کننده ای برای 
موبایل ساخته که البته هنوز برای فروش 

عرضه نشــده است.دستگاه ضدعفونی 
کننده فرابنفش ال جی جزو گجت هایی 

 LGاست که برای بررسی سری موبایل
Velvet برای مکس وینباخ کارشــناس 
 XDA-Developerســایت وب 

ارسال شده است.
وینبــاخ تصویری از این پک را 
در توئیتر خود منتشــر کرده که دستگاه 
ضدعفونی کننــده فرابنفش ال جی نیز 
در آن دیده می شــود. با توجه به لوگوی 
صاعقه روی این گجت به نظر می رسد، 
دستگاه قابلیت شــارژ کردن موبایل نیز 

داشته باشد.
 متاســفانه به نظر می رسد این 
دســتگاه هنوز بــرای فروش عرضه 

نشده است.

دستگاه ال جی برای ضدعفونی کردن موبایل با نور فرابنفش

گروه علمی و آموزشی - حاجی میرزایی گفت: 
خانواده ها فقط برای ثبت نام دانش آموزان در پایه های 

هفتم و دهم در مدارس حضور پیدا کنند.
حاجــی میرزایــی، وزیر آمــوزش و پرورش در 
برنامه گفت وگوی هفته با حضور وزیر کشــور در جمع 
خبرنــگاران اظهار کرد: تعهد ما در قبال دانش آموزان و 
خانواده آن ها این است که سال تحصیلی را با کیفیتی آغاز 
کنیــم که تمام دانش آموزان از فرصت آموختن بهره مند 
شوند. وی ادامه داد: خانواده ها فقط برای ثبت نام دانش 
آمــوزان در پایه های هفتم و دهــم در مدارس حضور 
پیدا کنند، ثبت نــام بقیه پایه ها بصورت خودکار انجام 

می شود.
حاجی میرزایی تصریح کرد: یکی از مشــکات ما 
برای برگزاری کاس ها به صورت غیر حضوری یا نیمه 
حضوری، دسترسی به اینترنت است. در این زمینه نقاطی 
که تحت پوشش نیست، مشخص شده است و در اختیار 

وزارت ارتباطات قرار می گیرد.
وزیر آموزش و پرورش بیان کرد: وزارت ارتباطات 
بر اســاس قانون برنامه متعهد اســت که دسترسی تمام 
مدارس ما را به شــبکه ملی اطاعات تا شهریور برقرار 
کند و همچنین نقاطی که روستایی است و تحت پوشش 
اینترنت نیستند را توســعه دهد. حاجی میرزایی گفت: 
نکته دیگر دسترســی به گوشــی یا تبلت مناسب دانش 
آموزی اســت که در این زمینــه راهکار های مختلفی را  
بررسی کرده ایم و امیدواریم در این فرصت باقی مانده، 
قدم های مثبتــی برداریم. وی ادامه داد: البته امکان هایی 
فراهم شده اســت که بتوانیم تلویزیون های منازل را  به 
بستری برای عملیات شاد تبدیل کنیم که می تواند توسعه 

بیشتری پیدا کند.
وزیر آموزش و پرورش تصریح کرد: با مســئولان 
فنی در حال رایزنی هستیم که بتوانیم این کار را با هزینه 

کمتــر انجام دهیم، اما در هر صورت اگر دانش آموزانی 
باشــند که در منطقه ای زندگــی کنند که اینترنت وجود 
ندارد یا دسترســی به گوشی مناســب ندارند؛ ما متعهد 
هســتیم که به آن ها آموزش های کافــی را بدهیم. وی 
افزود: در این زمینه تمام مدارس ما در سراســر کشــور 
موظف شــدند که در مــورد همه دانش آمــوزان خود 
بررسی و جستجو انجام دهند. از تلویزیون همانند سال 
قبل اســتفاده می کنیم و آموزش ها را از این طریق ادامه 
می دهیم. همچنین از تولید بسته های خودآموز آموزشی 

هم استفاده خواهیم کرد.
اینترنت دانش آموزان و معلمان  باید رایگان شود
وزیــر آموزش و پرورش یادآوری کرد: در مناطق 
کــم جمعیت که حدود ۴۰ درصد مدارس ما را شــامل 
می شــوند، امکان حضور در مدارس را بررسی کردیم. 
براین اساس مقرر شد تا مدارس در این مناطق به صورت 

حضوری برگزار شود.
حاجــی میرزایی در خصــوص وضعیت اینترنتی 
برنامه شــاد گفت: در ســال تحصیلی گذشته اعام شد 
که این برنامه رایگان شــده اســت. برای سال تحصیلی 
جدید هم به ســتاد ملی مبارزه با کرونا پیشنهاد داده ایم 
کــه حتماً باید اینترنت دانــش آموزان و معلمان رایگان 
باشد. وی تاکید کرد: آموزش رسمی هم باید به صورت 
رایگان در دســترس قرار بگیرد که در این زمینه اینترنت 
دانش آموزان و معلمان باید رایگان شــود. البته در تاش 
هســتیم تا قبل از شروع سال تحصیلی جدید این اتفاق 

صورت بگیرد.
وزیــر آموزش و پرورش درباره دریافت شــهریه 
بابت بســته های اینترنتی توســط مــدارس غیر دولتی 
تصریــح کرد: مدارس غیر دولتی در یک آزمون تاریخی 
قــرار گرفتنــد که اگر بتوانند موقعیت خود را درســت 
تعریف کنند، می توانند توسعه یابند و اگر موقعیت خود 

را درست تعریف نکنند با آسیب رو به رو خواهند شد. 
وی ادامه داد: البته در هفته آینده جلسه ای با موسسان این 
مدارس و شورای نظارت برگزار می شود که درباره این 
مســائل صحبت می کنیم و امیدواریم مدارس غیردولتی 
پیشنهاد هایی برای خانواده ها داشته باشند که متناسب با 

شرایط، نگرانی آن ها را از هزینه ها رفع کنند.
حاجــی میرزایی گفت: هزینه ای که باید توســط 
مدارس غیردولتی دریافت شــود، اعام شده است. در 
این زمینه مشــخص شده است که هر مدرسه چه میزان 
هزینه را باید دریافت کند و اگر بیش از مبلغ تعیین شده، 
هزینه ای دریافت شــد، خانواده ها می توانند شــکایت 

خود را به  ما اعام کنند.
وزیــر آموزش و پرورش بیان کــرد:  در مناطق و 
شهرک های جدیدی که ساخته می شوند طبق قانون باید 
برای فضای آموزشــی آن ها فکری در نظر گرفته شود. 
البتــه این موضوع به دلیل احتمال افزایش قیمت خانه ها 

متوقف شده است که باید به طور مجدد پیگیری شود.
وی در خصوص معوقات ۴ ماهه حق التدریســی 
معلمان گفت: ســال تحصیلی گذشــته این معوقات به 
طور کامل تســویه شده اســت و مطالبه ای در این زمینه 
وجود ندارد برای امســال هم در تاش هستیم در اسرع 

وقت انجام شود.

ثبت نام فقط در پایه های هفتم و دهم 
حضوری است

وزیر آموزش و پرورش:


